
Tafeltennisnieuws Victory ’55 

Deen jeugdsponsoractie Victory’55. 
Per 20 augustus is de sponsoractie voor Deen 
gestopt. We gaan zien of de donatie van munten de 
moeite loont en hopen op een goede afloop. 
Fietsen in de stalling bij de ingang van de tennis. 
Zoals al vorige week aangegeven moeten we op 
uitdrukkelijk verzoek van de tennisvereniging onze 
fietsen bij de stalling van de tennis parkeren en niet 
meer voor de schemerpit zelf. We gaan er van uit 
dat de leden van de tafeltennisvereniging dit tijdens 
de zomer als er getennist wordt, ook gaan doen. 
Clubkampioenschappen 11 september om 13:00. 
Zoals eerde aangegeven gaan we al vroeg in het 
seizoen de-kampioenschappen organiseren. Schrijf 
je in en doe mee. Op het mededelingen-bord is een 
inschrijf-formulier te vinden. Het zal vast nog wat 
moeite kosten om na de vakantie weer aan de bak 
te gaan, maar we gaan er vanuit dat het weer gezel-
lig gaat worden.  
Najaarscompetitie start week van 20 september 
Ijs en weder dienende gaan we weer 20 september 
beginnen aan de najaarscompetitie. Het zal voor de 
spelers een uitdaging worden, want het is al ruim 
een jaar geleden dat ze voor deze uitdaging kwa-
men te staan. Laten we er het beste van hopen.  
Training van John Schot gaat weer van start. 
Op dinsdagavond zal de training van John weer van 
start gaan. We hopen dat de mensen die vorig 
seizoen kwamen, nu ook weer aan de training gaan 
beginnen. Alle training is uiteraard welkom voor de 
start van de competitie. 
Game-11 presenteert tafeltennis benodigdheden. 
Op 30 augustus on 18:30 zal opnieuw vanuit 
Game-11 een fraaie demonstratie gegeven van 
tafeltennis-benodigheden, zoals batjes, rubbers, 
shirtjes, schoenen en zo meer. Pak deze gelegen-
heid aan om je spullen weer op orde te brengen. 
Onze oude leden weten nog wel, dat ze rubbers van 
meer dan tien jaar oud koesterden, en opboenden, 
Maar dat is tegenwoordig niet meer te doen. Want 
het effect en balgevoel gaat wel achteruit. en dan 
sta je wel te kijken als je achter de tafel staat.  
Uitwisseling Stede-Broec. 
Uit de bestuursvergadering vernomen we dat vanuit 
Grootebroek initiatief is geboden om komende 
jaarwisseling alsnog een mooie uitwisseling te or-
ganiseren. We gaan ervan uit dat we er hier in de 
Schemerpit weer een mooi toernooi van kunnen 
maken. De tijd zal het leren, maar vanuit onze 
vereniging is dat zeker te honoreren. We houden 
jullie op de hoogte. 


